
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 13 DE JUNY  DE 
2005. 

 
 
 
Quan són les 10:30 hores del dilluns 13 de juny de 2005, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP, Sr. Manel Romero Romero , Sra Bàrbara Bujosa Picornell i Sra. 
Bàrbara Camps Bosch , per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva presència el Sr. Atanasio del Barrio Fabregat d’APDC. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.- APROVACIÓ DEL PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES 
PARTICULARS, que ha de regir l’adjudicació de l’obra “CONDICIONAMENT 
DE LA TELEVISIÓ A BANYALBUFAR”, inclosa en el POS de 2005. 
 
El Batle explica que es tracta d’aprovar el Plec de condicions que ha de regir la 
contractació de l’obra de condicionament de la televisió, inclosa en el POS de 
Banyalbufar per 2005. 
 
Manel Romero demana si és el mateix projecte que es va aprovar per anar al POS 05. 
El Batle respon que en el seu moment no hi havia projecte, el que es va presentar va ser 
un pressupost aproximat de l’obra, però ara sí que hi ha un projecte, i efectivament el 
pressupost és molt similar al que es va presentar.Manel demana si són cables coaxials o 
si hi ha fibra òptica. 
El Batle explica que hi de les dues classes, que hi ha sis ramals que surten des de 
l’Ajuntament i no dos com fins ara, però que si el que es demana és una explicació més 
tècnica, es pot convocar a l’enginyer redactor del projecte per què ho expliqui. 
 
Manel diu que ara el que es discuteix és el Plec de condicions i demana el tipus de 
procediment, que segons el Plec és obert, per concurs i ordinari. Observa que l’import 
és molt similar al presentat en el seu dia. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (3) tres  vots a favor, per part d’UM i 
PP; i tres(3) abstencions per part dels Independents. 
 
Degut a l’empat es procedeix a una segona votació, tal com diu l’article 100.2 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, 
aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre, i el resultat és el següent: Tres(3) vots a 
favor per part d’UM i PP; Tres(3) abstencions per part dels Independents. 



 
Davant la persistència de l’empat, decideix el vot de qualitat del Sr. Batle, que és 
favorable. 
 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 10:45 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 13 de juny de 2005. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


